
اقتصادی

گروه اقتصادی - »فرهاد دژپسند« 
در نشســت با فعالان بازار سرمایه گفت: 
در ۱۱ ماهه اول ســال گذشته شاهد رشد 
تولید در شــرکت های بورسی بودیم و 
بایــد با هم اندیشــی و همفکری از این 
فرصت طلایی اســتفاده و به این قابلیت 

افتخار کنیم.
وزیــر اقتصاد با بیــان این که بازار 
ســرمایه از آثــار مخرب ســایر بازارها 
مبراست، گفت: این بازار نقش ویژه ای در 
اقتصــاد دارد و یکی از حلقه های مفقوده 
تامین مالی را به سرعت می تواند پر کند.

دژپســند بــا بیان این کــه هدایت 
ســرمایه های خرد برای مردم هم اکنون 
به نقطه اطمینان رسیده است، گفت: باید 
از بعــد تامین مالی بنگاه ها از ناحیه بازار 
ســرمایه نیز به نقطه اعتماد برسیم، اما در 
ایــن بین نگرانی عمده مطرح شــده این 
است که آیا ما آمادگی پذیرایی از اعتماد 
مردم را داریم که آن ها سپرده ها را به بازار 
ســرمایه بیاورند؟ که بایــد بگویم ما از 
هشت ماه قبل سعی کردیم این مطلب را 
جا بیاندازیم که تنها راه بازار ایران، شکل 
دادن به بازار سرمایه است و بازار سرمایه 

می تواند راه نجات اقتصاد ما باشد.
وی ادامه داد: ما باید به انتخاب مردم 
پاسخی دهیم که پایدار باشد یعنی امکان 
اســتفاده از این بازار را با افزایش عرضه 
اولیــه، ابزارها و تنوع بخشــی به انواع 

بورس ها ایجاد کنیم.
وزیر اقتصاد گفت: به برخی وزیران 
که در مجموعه وزارتخانه خود شرکت و 
بنــگاه زیادی دارند گفتم که بیایید اوراق 
قابل تبدیل به ســهام عرضــه کنید و از 

فرصت بازار سرمایه بهره ببرید.
دژپســند با بیان این که بازار انرژی 

و کالا را به بــورس آوردیم، گفت: باید 
بازارهــای دیگر مانند مســکن را نیز در 
بــورس راه بیاندازیم و تنوع را در بورس 

ایجاد کنیم.
وزیر اقتصاد گفت: باید از شــبکه 
بزرگ اطلاع رسانی رسانه ملی و فضای 
مجازی برای آگاهی بخشــی به کسانی 
که می خواهند ســپرده را به بازار سرمایه 
بیاورنــد و آگاهی بخشــی به بنگاه های 
متقاضــی تســهیلات از بازار ســرمایه 
استفاده کنیم ضمن این که باید اطلاعات 
را بــا آگاهی کامل عرضه کنیم تا مردم و 

بنگاه هــا فرصت هــا و چالش های آن را 
بدانند.

دژپسند افزود: به کسانی که به بازار 
سرمایه می آیند باید آگاهی دهیم که برای 
ورود به این بازار حتما به مشــاوره نیاز 
دارنــد، زیرا آگاهی از بحث مالی بنگاه ها 

به مشاوره نیازمند است.
وزیر اقتصاد با طرح این پرسش که 
آیا زیرســاخت های بورس اجازه ورود 
ایــن حجم از ســرمایه را می دهد گفت: 
به نظرم باید برخــی از محدودیت ها را 
برداریم ضمن این که قرار اســت تا پایان 

سال بورس هوشمند را راه اندازی کنیم.
دژپسند گفت: دلیلی ندارد که برای 
تامین ســرمایه ثابت و سرمایه در گردش 
بنگاه های بــزرگ مقیاس از منابع بانکی 
استفاده کنیم، زیرا ظرفیت تامین این منابع 

در بازار سرمایه وجود دارد.
وی بــا بیــان این که از تشــکیل 
کمیته مشــورتی در بورس برای هدایت 
سپرده های مردم به بازار سرمایه استقبال 
می کنم، افزود: علاوه بر این آمادگی داریم 
هسته اندیشــه ورزی بازار سرمایه را در 

وزارت اقتصاد تشکیل دهیم.

دژپســند گفــت: به عنــوان وزیر 
اقتصــاد، دلســوز مردم و خادم کشــور 
می گویــم باید چاره اندیشــی کنیم تا به 
ســرمایه گذاری در بازار سرمایه قابلیت 
دهیــم، زیرا این بازار نشــان داد قابلیت 
بالایی دارد بنابراین باید برای اســتفاده از 
این قابلیت ها از برنامه ریزی ها و ابزارهای 
جدید اســتفاده کنیم که در صورت این 
اقدام، نقدینگی ارزش و اثر مفید در بازار 

می گذارد.
وی ادامه داد: روند عرضه ســهام 
شــرکت ها در بازار ســرمایه به صورت 
ســریالی ادامــه دارد و در همین راســتا 
به زودی نخســتین صندوق قابل معامله 
بورســی ETF متشــکل از سه بانک و 
دو شــرکت بیمه بــه ارزش ۱۶ هزار و 
 ۵۰۰ میلیــارد تومــان در بورس عرضه 

می شود.
وزیــر اقتصاد  در جلســه با فعالان 
بازار ســرمایه با بیــان اینکه روند عرضه 
ســهام شــرکت ها در بازار ســرمایه به 
صورت سریالی ادامه دارد، اظهار داشت: 
به  زودی سهام نخســتین صندوق قابل 
معامله بورســی موســوم بــه ETF که 
متشــکل از ســه بانک و دو شرکت بیمه 
بــه ارزش ۱۶ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان 

است، در بورس عرضه می شود.
وی با بیان اینکه پس از این عرضه، 
ســهام دو صندوق ETF دیگر را عرضه 
می کنیــم، افزود: ما برای عرضه ســهام 
شــرکت های دولتی در طول سال جاری 
برنامه داریم و این عرضه ها در کل ســال 
انجــام می شــود و در کنار مــا نهادهای 
عمومــی غیردولتی هم اقــدام به عرضه 
ســهام خواهند کرد. یک نمونه آن عرضه 
سهام شســتا بود و سایر نهادها هم برای 

عرضه سهام اعلام آمادگی کردند.
وزیــر امــور اقتصــادی و دارایی 
تصریــح کــرد: وقتی عالی تریــن مقام 
اجرایی کشــور از برنامه عرضه سهام در 
بازار ســرمایه حمایت می کند، به معنای 
این اســت که این فرایند دچار شکست 

نخواهد شد.
وی با اشــاره به پیشنهاد راه اندازی 
ســتاد تسهیل پذیرش ســهام شرکت ها 
در بازار ســرمایه، گفت: به همین منظور 
جلساتی برگزار شد و همه متولیان امر به 
 شــدت اعلام آمادگی کردند و هم اکنون 
تعداد جلســات هیات عالــی پذیرش 
افزایــش افزایــش یافتــه و تقریبا هیچ 
بنگاهــی از ناحیه مــا در صف پذیرش 

قرار ندارد.

والدین عزیز: فقدان روابط نيرومند و صميمي، دلبستگي و همبستگي ضعيف ، 
عدم حمایت عاطفي و اختلاف شدید خانوادگي ، زمينه ساز اعتياد فرزندان خواهد شد .  

)شورای هماهنگی مبارزه باموادمخدر کيش(در این باره کمی فکر کنيد.

گــروه اقتصادی -رئیس ســازمان 
صنعت، معــدن و تجارت هرمزگان گفت: 
کالاهای اساسی مورد نیاز مردم استان در ماه 

مبارک رمضان تامین شده است.
خلیل قاســمی در جلسه ستاد تنظیم 
بازار استان هرمزگان گفت: اقلام ضروری 
مورد نیاز مردم استان برای ماه مبارک رمضان 
به مقدار مورد نیاز تأمین شده است و در حال 

توزیع در سراسر استان است.

قاسمی افزود: در کنار کالاهای اساسی 
مورد نیاز مردم اســتان اقلام بهداشتی مورد 
نیاز نیز براساس گزارش دستگاه های اجرایی 
ذیربط به میزان مورد نیاز تأمین شــده است 
و کمبودها در این رابطه به حداقل رســیده 
اســت.وی بیان داشــت: یکهزار و ۹۵ تن 
برنج، یکهزار و ۹۵ تن شــکر، ۵۴۷ تن مرغ 
منجمد و۳۲۸ تن گوشت منجمد برای این 
ایام در هرمزگان ذخیره ســازی شده است 

که در قالب طرح ضیافت در فروشگاه های 
زنجیره ای و تعاونی ها در حال عرضه است.

وی تصریــح کرد: قیمت برنج هندی 
مرغــوب به ازای هر کیــل و۸۰ هزار ریال، 
شکر توزیعی نیز در بسته های یک کیلوگرمی 
با برچســب تنظیم بازار به قیمت ۵۹ هزار 
ریال، مرغ منجمد با قیمت مصوب به ازای 
هر کیلو ۱۲۰ هزار ریال و گوشت منجمد به 
ازای هر کیلو ۴۲۰ هزار ریال در حال عرضه 

است.وی از مردم استان خواست درصورت 
مشاهده هر گونه تخلف واحدهای صنفی 
مراتب را از طریق سامانه ۱۲۴ گزارش کنند.

گــروه اقتصــادی -وزیــر جهاد 
کشاورزی توسعه و تقویت زنجیره های تولید 
بخش کشــاورزی را از جمله راهکارهای 
حل مشکلات بخش کشــاورزی اعلام و 
تصریح کرد: در شرایط فشار تحریم ها باید 
بتوانیم بازار و تجارت جهانی محصولات 
کشــاورزی را برای تصمیم سازی به طور 

مداوم رصد و پایش کنیم.
»کاظم خاوازی« در نشست شورای 
مدیــران این وزارت، دســتیابی به جهش 
تولید را وظیفه ای دشــوار دانست و افزود: 

هوشمندسازی ساختارها از اولویت های 
وزارت جهاد کشــاورزی در سال جهش 
تولید اســت.وی اظهارداشــت: توجه به 
تکالیف قانون برنامه ششــم، توسعه طرح 
های اقتصاد مقاومتــی از مهم ترین برنامه 
های وزارت جهاد کشــاورزی در ســال 
جاری اســت.خاوازی با بیان اینکه تحقق 
شعار جهش تولید نیازمند تقویت و جهش 
در اراده است، تصریح کرد: لازم است همه 
زیربخش های تخصصی برای دستیابی به 
این هدف، برنامــه ریزی و با اهمیت دادن 

به نظام پیشنهادها و ایده پردازی برای انجام 
کارهــای خلاقانه اقــدام کنند.وزیر جهاد 
کشــاورزی با بیان اینکه مردم توقع دارند 
امنیت غذایی داشته باشند و تولید کننده ها 
نیــز توقع دارند زمینه برای تولید و افزایش 
بهــره وری برای آنان فراهم باشــد، گفت: 
بنابراین لازم اســت همه برنامه ریزی ها بر 
اســاس دانش و فناوری و تعادل بخشی به 

این دو اصل صورت بگیرد.
خاوازی تصمیمات این وزارتخانه در 
دوره جدید را مبتنی بر خرد جمعی دانست 

و افزود: اخلاق مداری، همدلی، مسئولیت 
پذیری، تعامل با نمایندگان مردم، هوشمند 
سازی ســاختارها و تقابل با رانت و فساد 
در همه سطوح، سرلوحه اقدامات وزارت 

جهاد کشاورزی است.

گروه اقتصادی - معاون مســکن 
و ســاختمان وزارت راه و شهرســازی 
از ارســال طرح الزام موجران به تمدید 
خودکار ۶ ماهه قراردادهای فعلی رهن و 

اجاره، به هیات دولت خبر داد.
محمود محمــودزاده در خصوص 
تمهیــدات وزارت راه و شهرســازی 
برای مســتأجران اعلام کــرد: با توجه 
به بحران کرونا و شــیوع ایــن بیماری 
همه گیر و نگرانــی مردم از نقل و انتقال 
به واحدهای جدید و همچنین مشکلاتی 
کــه در خصوص اجاره بها ایجاد شــده 
اســت، وزارت راه و شهرسازی مصوبه 
پیشنهادی را برای دولت به منظور تمدید 

خودکار ۶ ماهه اجاره نامه مســتأجران، 
ارائه کرده است.

معاون مسکن و ساختمان با اشاره 
بــه اینکه مســتأجران در حــال حاضر 
امــکان جابه جایی ندارنــد، افزود: هم 
اکنون امــکان دید و بازدید از واحدهای 
مسکونی فراهم نیســت و در عین حال 
منابع درآمــدی اکثریت مــردم کاهش 
چشمگیری داشته است که این مساله به 
ویژه در کلانشهرها مشکلات عدیده ای 
را برای شــهروندان ایجاد کرده است. به 
همین منظور این پیشنهاد از سوی وزارت 
راه و شهرسازی برای تصویب در دولت 
و الزام آور شدن آن در دست بررسی قرار 

گرفته است.معاون وزیر راه و شهرسازی 
از دیگر اقداماتی که در معاونت مســکن 
و ســاختمان در دست پیگیری قرار دارد 
را طرح جامع مدیریت صنعت ساختمان 
عنــوان کرد و توضیــح داد: طرح جامع 
مدیریت صنعت ساختمان کشور مراحل 
نهایی خــود را طی می کند. در این طرح 
به این شــیوه برنامه ریزی شــده است تا 
تمامــی بازیگران صنعت ســاختمان از 
تولیدکنندگان مصالح ساختمانی تا سایر 
بخش هــا، جایگاهشــان در این صنعت 
مشــخص شــود.محمودزاده اجرایی و 
عملیاتی شــدن این قبیــل از طرح ها، را 
ارتقای وضعیت اقتصادی کشور دانست 

و گفــت: با توجه به اقتصاد بعد از نفت و 
شرایطی که هم اکنون با آن مواجه هستیم 
و ضرورت این مهم، به نظر می رســد که 
باید توجه ویژه تری نســبت به مسکن و 
ســرمایه گذاری در این بخش و ســهیم 
کردن افراد بیشتر در آن مدنظر قرار گیرد 
و در برنامه ریزی ها لحاظ شده و اجرایی 

و عملیاتی شود.

گروه اقتصادی - طرزطلب گفت: 
عملیات اجرایی ساخت نخستین نیروگاه 
ملــی با راندمان ۶۰ درصد امســال آغاز 

می شود.
محســن طرزطلــب مدیرعامــل 
شــرکت مادرتخصصی تولیــد نیروی 
بــرق حرارتی با تاکید بــر اینکه بیش از 
۹۲ هزار مــگاوات تعمیرات نیروگاهی 
تا پیک تابســتان امسال صورت خواهد 
گرفــت، گفت: تاکنون حدود ۸۰ درصد 
برنامه این بخش انجام شده است و تا قبل 
از شروع پیک مصرف برق تمامی برنامه 
تعمیرات در واحد های گازی، بخاری و 
ســیکل ترکیبی بخش های خصوصی و 

دولتی به اتمام خواهد رسید.
او بــا اشــاره بــه اینکــه راندمان 
نیروگاه های حرارتی تا پایان امســال به 
۳۹ درصــد افزایش خواهد یافت، گفت: 
امسال ۹ واحد بخار به ظرفیت یک هزار 
و ۴۵۴ مگاوات وارد مدار تولید می شود.
مدیرعامل شــرکت مادرتخصصی 
تولید نیروی برق حرارتی افزود: براساس 
برنامه ریزی صورت گرفته در ســال ۹۹ 
بخش گاز و بخار سه واحد جدید کلاس 
F نیز با راندمان ۵۸ درصد تکمیل خواهد 
شــد که این اقدام کمک مهمی به افزایش 
راندمــان نیروگاهی کل کشــور خواهد 

کرد.

طرزطلــب افــزود: همچنین ۱۸۹ 
مــگاوات هــم برنامه رفــع محدودیت 
تولیــد و ارتقای واحد هــای نیروگاهی 
تا پیــش از فرارســیدن پیک تابســتان 
گرفتــه  قــرار  کار  دســتور  در   ۹۹ 

است.
او بیــان کرد: یکــی از برنامه های 
مهم شرکت در ســال ۹۹، آغاز عملیات 
اجرایی احداث نخســتین نیروگاه ملی 
بــا راندمــان ۶۰ درصد اســت که این 
برنامه با ســرمایه گذاری شــرکت تولید 
نیــروی بــرق حرارتی و توســط گروه 
مپنــا در حال پیگیری اســت تا با تامین 
ســاختار و منابــع مالی مــورد نیاز این 

 طرح در یکــی از نیروگاه های کشــور 
اجرایی شود.

مدیرعامل شــرکت مادرتخصصی 
تولید نیروی بــرق حرارتی اضافه کرد: 
براســاس برنامه ریزی صــورت گرفته 
نیروگاه زمین گرمایی مشکین شهر نیز تا 
پیش از پایان سال ۹۹ به اتمام رسیده و به 

شبکه سراسری متصل خواهد شد.

کالاهای اساسی مورد نیاز مردم هرمزگان در ماه 
مبارک رمضان تامین شد

توسعه زنجیره های تولید بخش کشاورزی راهکاری 
برای رفع مشکلات

مالکان موظف به تمدید خودکار ۶ ماهه قرارداد با 
مستأجران می شوند

آغاز ساخت اولین نیروگاه ملی 
با راندمان ۶۰ درصد

رئیس سازمان صمت هرمزگان:

وزیر جهاد کشاورزی مطرح کرد:

معاون مسکن و ساختمان وزارت راه و شهرسازی :

مدیرعامل شرکت مادرتخصصی تولید نیروی برق حرارتی مطرح کرد :

مدیر اداره بنادر و دریانوردی شهید باهنر :

رئیس سازمان بورس:

مدیر آب و فاضلاب شهرستان میناب گفت: شبکه آبرسانی روستاهای سندرک نیازمند بازسازی است.

گــروه اقتصادی -در جلســه ای 
غیرمنتظره و بدون حضور رسانه ها آئین 
تودیع مدیرکل شــیلات استان هرمزگان 
برگزار و عبدالرســول دریایی به عنوان 

سرپرست این مجموعه منصوب شد.
در این جلسه با حضور معاون صید 
و بنادر ماهیگیری شــیلات ایران،رئیس 
ســازمان جهاد کشــاورزی هرمزگان، 
مســئول حوزه نمایندگــی ولی فقیه در 
ســازمان جهاد کشــاورزی هرمزگان و 
جمعــی از کارکنان شــیلات هرمزگان، 
مدیرکل شیلات هرمزگان تکریم  شد. در 
این مراسم از زحمات "محسن یکتاپور" 
به عنوان مدیرکل سابق شیلات هرمزگان 

تقدیر و "عبدالرســول دریایی" به عنوان 
سرپرســت این اداره کل از سوی رئیس 
ســازمان شــیلات ایران منصوب شد. 
همچنیــن طی حکمی از ســوی معاون 
وزیر جهادکشــاورزی ورئیس سازمان 
شــیلات ایران ،محسن یکتاپور به عنوان 
مشاور و دستیار ویژه ایشان منصوب شد. 
عبدالرسول دریایی، سرپرست اداره کل 
شیلات هرمزگان معاونت آبزی پروری 
اداره کل شیلات هرمزگان، ریاست اداره 
توســعه ماهیان دریایی و ســایر آبزیان 
شــیلات هرمزگان، رئیس گروه پرورش 
ماهی در قفس  شــیلات هرمزگان را در 

کارنامه خود دارد.

گروه اقتصادی - مصطفی زائرپور 
گفت: در این بازدید وضعیت آبرسانی به 
روستاهای مازاوی، تمبو، داوری، درپهن 
و… بررسی و راهکارهای لازم برای رفع 

مشکلات آنها اتخاذ شد.
وی افــزود: برخی از روســتاهای 
بخش ســندرک با مشکل تأمین و توزیع 
آب مواجه هســتند که بــا راهکارهای 

اتخاذ شــده مشــکلات موجود مرتفع 
خواهد شد.

مدیــر آب و فاضلاب شهرســتان 
مینــاب با بیان اینکه وضعیت آبرســانی 
روستاهای میناب نیازمند بازنگری مجدد 
است، خاطرنشان کرد، بسیاری از مخازن 
و شــبکه های فعلی توزیع آب قدیمی و 
فرسوده اســت که بایستی بازسازی و یا 

اصلاح شود.
وی افــزود: در حــال حاضــر از 
مجموع بررســی وضعیت ۱۲ روستای 
این بخش، تنها دو مخزن نوساز و مابقی 

مخازن قدیمی و فرسوده هستند.
زائرپور با اشاره به اینکه فرسودگی 
شــبکه توزیع روستاهای بخش سندرک 
بســیار بالاســت، ادامه داد: بــا توجه به 

افزایش جمعیت و ســاخت شهرک های 
مســکونی جدید نیازمند تجدید نظر در 
توزیع و همچنین توسعه شبکه آبرسانی 
هســتیم. مدیر آب و فاضلاب شهرستان 
میناب همچنین با اشاره به وضعیت کیفی 
آب روســتاهای این بخش تاکید کرد: بر 
اســاس آزمایش های فیزیکی، شیمیایی 
و میکروبــی واحــد کنترل کیفــی آبفا، 

وضعیــت آب روســتاها از لحاظ کیفی 
مطلوب گزارش شده است.

وی در پایــان به راهکارهای اتخاذ 
شــده در جهــت رفع مشــکلات آب 
روســتاهای بخش سندرک اشاره کرد و 
گفــت: تجهیز و راه اندازی چاه مازاوی، 
مهار لوله بستر رودخانه روستای داوری 
پایین در مقابل سیل، پیگیری اتصال چاه 

تمبو به مخــزن آن به دلیل فاصله زیاد با 
چشــمه، اصلاح سیســتم توزیع آب در 
روســتاهای لور و بنهــکان با همکاری 
دهیــاری، احداث اتاقک کلــر زنی در 
روســتای درپهن با همــکاری دهیاری، 
تعمیر سیســتم های کلرزنی و.. . از جمله 
تدابیری است که برای گذر از تابستان در 

بخش توکهور اتخاذ شد.

آئین تودیع مدیرکل شیلات استان هرمزگان برگزار شد

رئیس جهادکشاورزی هرمزگان:

تعاونی های صیادان باید وارد عرصه پرورش آبزیان در سواحل شوند

مدیر آب و فاضلاب شهرستان میناب:

شبکه آبرسانی روستاهای سندرک نیازمند بازسازی است
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گروه اقتصادی - مدیــر اداره بنادر 
و دریانوردی شــهید باهنر گفت: اســکله 
سیریک، جلوتر از برنامه زمانبندی درحال 
اجراست.حمیدرضا محمد حسینی گفت: 
در راســتای رتبه بندی عملکرد پروژه های 
عمرانی از سوی دفتر مدیریت کنترل پروژه 
سازمان بنادر و دریانوردی، بندر شهید باهنر 
با رشــد ۲۰۰ درصدی پروژه های عمرانی 
و رشــد ۹۶ درصدی در حــوزه جذب و 
عملکرد توانست رتبه نخست را در بین بنادر 

تجاری کشور به خود اختصاص دهد.وی 
فرآیندهای مدیریت پروژه های عمرانی در 
کلیه سطوح، اعم از هزینه، کیفیت و ارزیابی 
ریسک را به عنوان مهمترین مؤلفه های مورد 
بررسی دفتر مدیریت کنترل پروژه سازمان 

بنادر و دریانوردی عنوان کرد.
مدیر بنادر و دریانوردی شــهید باهنر 
بیان داشــت: در ســال ۹۸ اعتبــاری که به 
بخــش عمرانی تخصیص یافته از رشــد 
۲۰۰ درصدی نســبت به مدت مشابه سال 

قبل برخوردار بوده اســت.این مقام مسئول 
عمده این پروژه ها را در جاســک لایروبی 
حوضچه ایــن بندر، اســتحصال اراضی، 
محصور سازی اراضی پشتیبانی، تعمیرات 
اساســی ۷ پست اسکله، احداث ساختمان 
مرجع دریایی، اجرای سیســتم کشــف و 
اعلام حریق و ساخت ۱۰۴ متر اسکله بندر 
ســیریک عنوان کرد و گفت: خوشبختانه 
ایــن پروژه به لحاظ اجــرا جلوتر از برنامه 
زمانبندی شــده در حال انجام است. حمید 

رضا محمد حسینی به پروژه های مطالعاتی 
بنادر شرق استان نیز اشاره ای داشت وگفت: 
۱۴پ روژه مطالعاتی در حوزه های مختلف 
نظیر نوسازی آسفالت، سیستم اعلام حریق 
و تعمیرات اساســی در بنادر مرکز و شرق، 
همچنین نوسازی ســاختمان های کمرگ 
و امور بندری، مطالعات ســردرب و طرح 
هدایت ســرریز آب بندر باهنــر از جمله 
مهمترین این پروژه ها است که در دستورکار 

قرار دارد.

گــروه اقتصادی - رئیس ســازمان 
بــورس و اوراق بهادار گفــت: افرادی که 
به بازار ســرمایه ورود می کنند به ویژه تازه 
واردها از شــرکت های مشاوره، سبدگردان 
سهام و ظرفیت صندوق های سرمایه گذاری 

در خریدوفروش استفاده کنند.
حسن قالیباف اصل در پایان نشست 
وزیر اقتصاد با فعالان بازار سرمایه در جمع 
خبرنــگاران افزود: اگرچه آمــدن به بازار 
سرمایه کار پسندیده ای است، اما تقاضای من 
از مردم این است از خرید و فروش مستقیم 
در بــازار بورس پرهیز کنند و در این باره از 
افراد مجوزدار و شناسنامه دار مشاوره بگیرند 
البته ســرمایه گذار مسئول تصمیمات خود 
است بنابراین سرمایه گذار باید دقت کند و با 
قبول مسئولیت اقدام به سرمایه گذاری کند.

وی با بیان اینکه اندازه بازار ســرمایه 
در مقایســه با گذشته بســیار متفاوت شده 
است گفت: شســتا حدود ۶۵ هزار میلیارد 
تومان همان روز اول ورود به بورس قیمت 
خورد و ۱۰ درصد ســهام را عرضه کرد که 
به سرعت این سهام توسط بازار جذب شد 
و حدود ۲ میلیون و ۱۰۰ هزار نفر شــرکت 
کردند و خرید انجام دادند این آمار نشــان 
می دهد ظرفیت بازار بزرگ شده و موجب 
شده توجه مردم به بازار سرمایه جلب شود. 
از آنجا که در بخش های دیگر مانند ارز، سکه 
و مسکن فرصتی وجود ندارد به سمت بازار 

سرمایه می آیند.
قالیباف اصــل با بیــان اینکه اکنون 
بهترین فرصت برای تعمیق بازار ســرمایه 
و ارتقای جایــگاه این بازار در اقتصاد ملی 

است افزود: اکنون فرصتی مناسب نیز برای 
تأمین مالی بنگاه های بخش خصوصی است 
بنابراین هلدینگ های بزرگ که سهام آن ها 
در بورس اســت بیایند از این فرصت برای 
تامین مالی استفاده کنند و اگر طرحی دارند 
که در گذشته نمی توانستند تامین مالی کنند 
اکنون به راحتی می توانند از بازار ســرمایه 
تامین مالی کنند ضمن اینکه از طریق اوراق 
بدهی و اوراق مشارکت با قابلیت تبدیل به 

سهام نیز می توانند تامین مالی کنند.
وی افزود: بازار سرمایه مانند بازارهای 
دیگر نیســت در این بازار، سهام روی تابلو 
خرید و فروش می شود قیمت ها ثابت نیست 
امکان دارد برای سهمی تقاضا وجود داشته 
باشد و آن میزان عرضه جواب ندهد بنابراین 
قیمت افزایش می یابد، اما اگر شرکت های 

جدیــد بــه بــورس بیاینــد و در بورس 
عرضه های جدید انجام شود باعث خواهد 
شــد نقدینگی که به ناچار به سمت شرکتی 
با سهام گران رفته بود به سمت عرضه های 
جدید بیاید همچنان که در چند روز گذشته 

شاهد بودیم.
قالیباف اصل با بیان اینکه دو شاخص 
کل هم وزن و شاخص کل وزنی داریم گفت: 
چند روز گذشته به طور عمده شاخص وزنی 
رشد کرد البته در این بین سازمان بورس نهاد 
ناظر اســت، نه ســرمایه گذار و هلدینگ، 
که باید نظارت کند، امــا اگر جایی بازار از 
تعادل خارج شود ســازمان بورس ممکن 
اســت از ابزار محدودساز استفاده کند البته 
ابزار موثری نیست بنابراین آخرین اقدام این 

است که عرضه تقویت شود.

رئیــس   - اقتصــادی  گــروه 
جهادکشــاورزی هرمزگان گفت: تعاونی 
هــای صیــادان باید وارد عرصــه تولید و 

پرورش آبزیان در سواحل شوند.
علی باقرزاده همایی در مراسم تودیع 
و معارفه مدیرکل شیلات هرمزگان گفت: با 
توجه به سال جهش تولید و اهمیت شیلات 
در جنوب کشور تصمیم بر تغییراتی شد و 

فردی شایسته منصوب شد.
وی با بیــان اینکه حواشــی زیادی 
حول شــیلات هرمزگان وجود داشــت و 
خواهد داشت، عنوان کرد: زمانی که اعطای 
مجوزهــای صید از یک جا باشــد طبیعتاً 
فشارها و حواشــی زیادی خواهد داشت. 
در ایــن ماه ها کلیپ ها و مــوارد زیادی در 
خصوص مجوزهای صید، صیدهای ترال 
و مواردی از این دست ساخته و منتشر شد و 

فشارها به شیلات هرمزگان زیاد شد.
رئیس ســازمان جهاد کشــاورزی 
هرمــزگان با اظهار اینکــه یکتا پور باید در 
مراســم تودیع خودش شــرکت می کرد، 
خاطرنشان کرد: باید قبول کنیم که همه یک 
روز از این پست ها خواهیم رفت و حتی دیر 
یا زود من هم خواهم رفت و این پســت ها 

هیچ وقت ماندگار نیستند.
وی با تاکید بر رسیدن به اهداف تعیین 
شــده در حوزه تولیــد و پرورش آبزیان در 
استان هرمزگان در سال جهش تولید اظهار 
داشت: تولید ۵۰ هزار هکتار پرورش میگو و 
۱۰۰ هزار هکتار پرورش ماهی جزو اهداف 
حوزه شــیلات در اســتان هرمزگان است 
و خواســته عملیاتی شــدن این اهداف در 
راستای تحقق جهش تولید و اشتغال است.

باقرزاده همایی ابراز داشــت: در این 

ســال ها اقدامات خوبی در حوزه شیلاتی 
اســتان انجام شــد، ۱۹ هــزار هکتار برای 
پرورش میگو به شــرکت شهرک ها واگذار 
شــد. همچنین مجوزهای پرورش ماهی 
در قفس ســاماندهی شــد. باید از ظرفیت 
تعاونی های صیادان در حوزه پرورش ماهی 

در قفس بهره گیری شود.
وی افــزود: طبق اعلام کارشناســان 
شــیلات ذخایر آبزیان در دریا رو به کاهش 
اســت و بایــد از ظرفیت ماهــی در دریا و 
پرورش میگو اســتفاده کرد. خواســته ما 
شناسایی ظرفیت های پرورش در سواحل 
است اگر شیلات هرمزگان نسبت به طرح 
جامع پرورش آبزیان در ســواحل کوتاهی 
کند ســایر صنایع و حوزه های دیگر مانند 
گردشگری و صنایع از ظرفیت سواحل بهره 

خواهند گرفت.

رئیــس جهاد کشــاورزی هرمزگان 
با بیان اینکه علیرغم اینکه مدعی هســتند 
هرمزگان یک اســتان صنعتی است، تاکید 
کرد: ارتــزاق ۷۰ درصد مردم هرمزگان در 

صنایع کشاورزی و شیلاتی است.
وی تصریح کرد: حوزه کشــاورزی 
اســتان در بحث تأمین مــواد غذایی مورد 
نیــاز در بحران کرونا بــه خوبی عمل کرد 
اگر تولیدات کشــاورزی نبود شاید امروز 
مشــکلاتی در حوزه تأمیــن محصولات 
کشاورزی داشتیم. در حال حاضر با انباشت 

تولیدات روبرو هستیم.
باقرزاده همایی تاکید کرد: امنیت حوزه 
غذایی کشور به افزایش تولید محصولات 
کشاورزی بستگی دارد. باید در بحث تأمین 
نهاده های دامی برنامه ریزی مناسبی شود تا 

از واردات بی نیاز شویم.

اسکله سیریک جلوتر از برنامه زمانبندی در حال اجراست

تازه واردها از مشاوره در خرید و فروش سهام استفاده کنند

دژپسند: 

وزیر امور اقتصادی و دارایی اعلام کرد: وقتی ارزش معاملات بازاری یک روز می تواند ۱۵ تا ۲۵ هزار میلیارد تومان باشد باید به این 
بازار با چشم دیگری نگاه کرد، زیرا از کوچ نقدینگی به بازارهای دیگر جلوگیری می کند.

بورس از کوچ نقدینگی به بازارهای 
دیگر جلوگیری می کند
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